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Protokół nr 7/19 
Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
w dniu 20 maja 2019 r. 

Ad 1.  
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 
członków komisji, zastępcę Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych 
kierowników i zastępców wydziałów oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca 
komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska. Obrady rozpoczęto 20 maja 2019 o godz. 16:00, 
a zakończono o godz. 17:00 tego samego dnia. Na statutową liczbę 8 radnych w chwili 
rozpoczęcia obrad obecnych było 7 członków komisji (obecność członków komisji wg listy 
obecności, stanowiącej załącznik do nin. protokołu). Posiedzenie komisji odbyło się w sali 
obrad Urzędu Miasta pokój 229.  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Joanna Hariasz - Skarbnik Miasta Kędzierzyn-Koźle.  
2. Monika Orpel-Śmigielska - Kierownik -Koordynator Biura Prawnego; 
3. Iwona Szweda - kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 
 Zdrowia;  
4. Agata Morkis - zastępca Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
 Kędzierzynie  Koźlu; 
  
Ad 2.  
Przyjęcie porządku obrad. 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu nr 6/19 z dnia 15 kwietnia 2019 r.  
4. Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2018 rok - w zakresie 
 działania komisji.  
5. Wniosek o wskazanie pracownikowi Policji w Kędzierzynie-Koźlu lokalu  
 z  mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy  
 ( wniosek nr PMS.7140.2.19.2019).  
6. Wniosek w sprawie przekwalifikowania lokalu socjalnego na lokal na czas 
 nieoznaczony (wniosku nr PMS.7142.5.4.2019) 
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
8. Zakończenie obrad.  
  
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska zaproponowała rozszerzenie 
porządku obrad o: 
1) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia druku wniosku o wypłatę dodatku 
energetycznego (który wpłyną do BRM w dniu 14.05.2019 r. został przesłany radnym), 
poddała pod głosowanie wprowadzenie ww. dokumentu pod obrady komisji. 
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Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie pod obrady komisji projektu uchwały w sprawie określenia druku wniosku o 
wypłatę dodatku energetycznego(jako punkt 5). 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Halina 
Mińczuk 
BRAK GŁOSU (1),  
Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (2) 
Hanna Białas, Elżbieta Kozakiewicz 
Z uwagi na problemy z sprzętem (tabletem) radna Halina Mińczuk oddała głos przez 
podniesienie ręki. 
  
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie 
uzupełnieniowy  porządek obrad.  
  
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie uzupełnionego porządku obrad. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Halina 
Mińczuk 
BRAK GŁOSU (1),  
Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (2) 
Hanna Białas, Elżbieta Kozakiewicz 
 
Z uwagi na problemy z sprzętem (tabletem) radna Halina Mińczuk oddała głos przez 
podniesienie ręki. 
  
porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 
3. Przyjęcie protokołu nr 6/19 z dnia 15 kwietnia 2019 r.  
4. Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2018 rok - w zakresie 
 działania komisji.  
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia druku wniosku o wypłatę 
 dodatku energetycznego. 
6. Wniosek o wskazanie pracownikowi Policji w Kędzierzynie-Koźlu lokalu  
 z  mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy  
 (wniosek nr PMS.7140.2.19.2019).  
7. Wniosek w sprawie przekwalifikowania lokalu socjalnego na lokal na czas 
 nieoznaczony (wniosku nr PMS.7142.5.4.2019) 
8. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
9. Zakończenie obrad.  
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Ad 3.  
Przyjęcie protokołu nr 6/19 z dnia 15 kwietnia 2019 r. 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że projekt protokołu został 
przesłany radnym na pocztę elektroniczną oraz znajduje się na sali obrad. Nikt nie zgłaszał 
uwag. Zapytała, czy w tej chwili ktoś wnosi uwagi do ww. protokołów, wobec braku uwag 
zaproponowała, aby komisja przyjęła protokół nr 6/19 przez głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu nr 6/19 z dnia 15 kwietnia 2019 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Halina 
Mińczuk 
BRAK GŁOSU (1),  
Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (2),  
Hanna Białas, Elżbieta Kozakiewicz 
 
Ad 4.  
Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2018 rok - w zakresie 
działania komisji (sprawozdanie  Nr. Or.0711.9.2019, Uchwała Nr 125/20019 z dnia 26 
kwietnia 2019 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu, stanowi 
załącznik do nin. protokołu)  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, o pozytywnej opinii Regionalnej 
Izby Obrachunkowej do wykonania budżetu miasta za 2018 r. Otworzyła dyskusje w sprawie. 
 
Marek Piasecki zapytał o naliczane kary umowne przez gminę.  
 
Joanna Hariasz - Skarbnik Miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśniła radnemu, że kary umowne 
muszą zostać naliczone, lecz  nie może być miejsca naliczania zbyt dużych kar umownych.   
 
Marek Piasecki zapytał o postępowanie z firmą Erbud, zapytał o szczegóły. 
 
Joanna Hariasz - Skarbnik Miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśniła radnemu, że w tej sprawie 
wszczęto postępowanie sanacyjne, czy rozstrzenia gminy zostaną uwzględnione.  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poprosiła o zadawanie pytań w zakresie działania 
komisji, czyli w zakresie zdrowia i spraw społecznych. 
 
Marek Piasecki odpowiedział, że zadaje te pytania ponieważ dotyczą  one wydatków z 
środków gminy.  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska odpowiedziała, że budowa hospicjum też nie należy 
do zadań gminy a jednak gmina podjęła działania w tym zakresie,  wskazała brak w gminnie 
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jednostki ZOL, wyjaśniła radnemu, że w dniu dzisiejszym komisja zajmuje się opinią do 
sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2018 rok - w zakresie działania komisji czyli  
do wykonywania zadań z zakresu ochrony zdrowia, profilaktyki zdrowotnej, spraw socjalnych i 
pomocy społecznej, polityki prorodzinnej, przeciwdziałania patologii oraz polityki mieszkaniowej, w 
tym sprawowania kontroli społecznej w zakresie trybu rozpatrywania wniosków o najem lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy. 
 
Wobec wyczerpania dyskusji przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poddała pod 
głosowanie sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2018 rok - w zakresie działania 
komisji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2018 rok - w zakresie 
działania komisji. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Hanna Białas, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Grażyna Filipowicz , Marek Piasecki 
BRAK GŁOSU (1) 
Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (1) 
Elżbieta Kozakiewicz 
 
Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów: 4 ,,za”,  2 ,,wstrzymujące się ”, 
zaopiniowała pozytywnie sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2018 rok - w zakresie 
działania komisji.  
 
Ad 5.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia druku wniosku o wypłatę dodatku 
energetycznego (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że radni w dniu 14 maja otrzymali 
projekt uchwały na pocztę elektroniczną, zmiana jest czysto techniczna, do uchwały 
wprowadza się druk wniosku w wypłatę dodatku energetycznego w formie uchwały, do 
chwili obecnej obowiązuje druk wniosku w przyznanie dodatku energetycznego, który został 
zatwierdzony Zarządzeniem Nr 1771/PMS/2013 Prezydenta Miasta z dnia 31 grudnia 2013 r. 
Otworzyła dyskusje w sprawie. Wobec braku chętnych do zabrania głosu w dyskusji, poddała 
pod głosowanie zaopiniowanie ww. projektu uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia druku wniosku o wypłatę dodatku 
energetycznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Marek Piasecki 
BRAK GŁOSU (1) 
Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (1) 
Elżbieta Kozakiewicz 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała  
ww. projekt uchwały. 
 
Ad 6.  
Wniosek o wskazanie pracownikowi Policji w Kędzierzynie-Koźlu lokalu z mieszkaniowego 
zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy ( wniosek nr PMS.7140.2.19.2019). 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poprosiła o wprowadzenie w temacie kierownik - 
Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i Zdrowia Iwonę Szweda.  
 
Iwona Szweda kierownik - Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i Zdrowia 
wyjaśniła, że wniosek został złożony przez Komendanta Policji o mieszkanie dla 
funkcjonariusza Policji pełniącego służbę w pionie dochodzeniowo-kryminalnym od sierpnia 
2009 r.  Policjant posiada długoletnie duże doświadczenie zawodowe, obecnie znajduje się w 
trudnej sytuacji osobistym i finansowym. Jest to próba zatrzymania funkcjonariusza w 
Kędzierzynie-Koźlu, ze względu na braki kadrowe w Policji.  
 
Marek Piasecki zwrócił się z prośbą o więcej i bardziej szczegółowe informacje dot. osoby. 
 
Małgorzata Lipczyńska zapytała o ilość wolnych mieszkań służbowych. 
 
Halina Minczuk zwróciła uwagę, że mieszkania służbowe powinny być proponowane dla 
osób zamierzających dopiero zamieszkać w mieście. W uchwale wnoszono o ściągnięcie 
osób młodych i wykształconych do miasta.  
 
Iwona Szweda kierownik - Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i Zdrowia 
wyjaśniła, że jest to próba zatrzymania funkcjonariusza w Kędzierzynie-Koźlu, ze względu 
na braki kadrowe w Policji. Policjant działa na rzecz społeczności lokalnej Kędzierzyna-
Koźla. Obecnie są wolne trzy mieszkania jednopokojowe oraz jedno trzypokojowe.  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska zaproponowała, aby członkowie komisji wyrazili 
swoje zdanie w głosowaniu.  
Głosowano w sprawie: 
 o wskazanie pracownikowi Policji w Kędzierzynie-Koźlu lokalu z mieszkaniowego zasobu 
Gminy na czas trwania stosunku pracy ( wniosek nr PMS.7140.2.19.2019)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa 
Odulińska, Marek Piasecki 
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BRAK GŁOSU (1) 
Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (1) 
Elżbieta Kozakiewicz 
 
Ad 7.  
Wniosek w sprawie przekwalifikowania lokalu socjalnego na lokal na czas nieoznaczony 
(wniosku nr PMS.7142.5.4.2019) 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poprosiła o wprowadzenie w temacie kierownik - 
Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i Zdrowia Iwonę Szweda.  
 
Iwona Szweda kierownik - Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i Zdrowia 
wyjaśniła, że na podstawie paragrafu  26a ust. 4 Uchwały Nr XXXIII/2811/16 Rady Miasta 
Kędzierzyn-Koźle z dnia 31 sierpnia 2016 r. w zapisach uchwały wprowadzono możliwość 
przekwalifikowania lokalu socjalnego na lokal na czas nieoznaczony za zgodą Prezydent 
Miasta po zaciągnięciu opinii Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych oraz właściwej 
komisji Rady Miasta. Wnioskodawczyni zamieszkuje w lokalu o powierzchni 11 m2, nie 
posiada zaległości czynszowych, dochód nie został przekroczony, Miejski Zarząd Budynków 
Komunalnych pozytywnie zaopiniował ww. wniosek. 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska zaproponowała, aby członkowie komisji wyrazili 
swoje zdanie w głosowaniu, poddała pod głosowanie: 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek w sprawie przekwalifikowania lokalu socjalnego na lokal na czas nieoznaczony 
(wniosku nr PMS.7142.5.4.2019).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa 
Odulińska, Marek Piasecki 
BRAK GŁOSU (1) 
Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (1) 
Elżbieta Kozakiewicz 
 
Ad 8.  
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 
Radna Grażyna Filipowicz poinformowała, że choroba Alzheimera jest nieuleczalna i 
rozwija się długo przed ostateczną diagnozą. Na całym świecie choruje ponad 45 mln osób,  
a do 2050 roku liczba ta ma wzrosnąć trzykrotnie. Dlatego tak ważne są testy pozwalające na 
wcześniejsze wykrycie choroby Alzheimera i rozpoczęcie leczenia jeszcze przy 
minimalnych objawach. Testy i metody na wykrycie choroby Alzheimera są coraz 
precyzyjniejsze, a świadomość jak ważne jest jej wczesne rozpoznanie – na szczęście coraz 
większa. Podstawowymi i stosowanymi od dawna metodami są przesiewowe testy pamięci 
MMSE oraz test zegara (CDT) oraz badanie  ilości białek we krwi  pozwala ustalić z 90% 
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pewnością wykryć chorobę. Istnieją też nowe, już stosowane, ale wciąż ulepszane, np. test 
genetyczny czy też test z krwi. Pięć minut. Tyle trwa badanie, które może wyłapać osoby 
zagrożone chorobą Alzheimera. Nie jest drogie ani skomplikowane. Prowadzona 
w Bydgoszczy akcja skierowana jest do ludzi z tzw. grupy ryzyka, czyli osób, które 
skończyły 60 lat. Zaproponowała zapoznać się członkom komisji z uchwałą Rady Miasta 
Bydgoszcz z 2018 r. i wzorem tego miasta  w programie badań profilaktycznych wprowadzić 
takie badanie. 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że zapozna się z uchwałą Rady 
Miasta Bydgoszcz. 
  
Radny Marek Piasecki zaproponował, by do remontów mieszkań będących z zasobach 
Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych, wykorzystać więźniów z Zakładu Karnego.  
 
Halina Mińczuk z racji wykonywanego zawodu kierownika Miejskiego Zarządu Budynków 
Komunalnych, wyjaśniła, radnemu, że na koszt MZBK należy więźnia przebadać, zatrudnić, 
opłacić składki na ZUS, zakupić ubranie robocze, pokryć koszt transportu, musi mieć stały 
nadzór. Ona uważa, że więźniowie nie pomagają w remontach, nie są skuteczni, prace 
wykonują nierzetelnie, mogą wykonywać drobne prace porządkowe.  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że kolejny termin komisji został 
ustalony na 17 czerwca 2019 r. o godz. 16:00. 
    
Ad 9. 
Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podziękowała za aktywne 
uczestnictwo w posiedzeniu i o godz. 17:00 zamknęła posiedzenie Komisji Spraw 
Społecznych Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.  
 
 
 

       PRZEWODNICZĄCA KOMISJI  

       Ewa Odulińska (-) 

Protokołowała  
A. Dworaczek 

 


